



SEVERIN • WENDELER

# SEBASTIEN STAUB

TRANSPORTATION CGI LANDSCAPE

Severin Wendeler  
Gasstrasse 4  
D-22761 Hamburg

+49 40 800 80 99 99  
office@severinwendeler.com  
www.severinwendeler.com









SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER

Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastian Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



CGI



CGI



CGI



CGI

Sebastian Staub





SEVERIN • WENDELER



CGI



CGI



CGI



CGI

Sebastian Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub

CGI





SEVERIN • WENDELER

Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER

Sebastian Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastian Staub





SEVERIN • WENDELER

Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastien Staub





SEVERIN • WENDELER



Sebastian Staub







SEVERIN • WENDELER



Sebastian Staub





## SEBASTIEN STAUB



### Bio

Born in 1989 in Lausanne, Switzerland, Sébastien drove his attention towards landscapes and traveling since his first steps in photography. Spending most of his time exploring the wild world surrounding him, he chose to bring his journeys further associating with dexterity subjects such as people and cars. While carrying on professional projects all over Europe to always face new challenges, Sébastien never stopped working on personal ideas and projects to sharpen and develop his photographic skills and vision. All of his style lies in a meticulous way to choose the chromatic range of his images, while using refined composition and framings to stay as close as possible to a natural and authentic dimension.

*Sébastien, geboren 1989 in Lausanne, Schweiz, lenkte seit seinen Anfängen in der Fotografie seine Aufmerksamkeit auf Landschaften und das Reisen.*

*Die meiste Zeit verbrachte er damit die Welt die ihn umgab zu erkunden, bis er sich entschloss seine Reisen mit weiteren Themen der Geschicklichkeit wie Personen und Autos zu verbinden.*

*Während er in ganz Europa professionelle Projekte durchführte, um sich immer neuen Herausforderungen zu stellen, hat Sébastien nicht aufgehört an seinen eigenen Ideen und Projekten zu arbeiten um seine fotografischen Fähigkeiten und Visionen zu schärfen und weiter zu entwickeln.*

*Sein Stil liegt darin, die farblichen Paletten seiner Bilder akribisch auszuwählen, während er raffinierte Gestaltungen und Bildeinstellungen verwendet, um einer natürlichen und authentischen Dimension möglichst nahe zu kommen.*

### Clients

Philipp und Keuntje & Audi - Wieden Kennedy NYC & Ford & AMV BBDO London - Swiss Tourism  
BETC & Citroën - TBWA Paris & Nissan - Havas Paris & Alpine - WNP & AirFrance / Flying Blue - Swatch





SEVERIN • WENDELER

Severin Wendeler  
Gasstrasse 4  
D-22761 Hamburg

+49 40 800 80 99 99  
[office@severinwendeler.com](mailto:office@severinwendeler.com)  
[www.severinwendeler.com](http://www.severinwendeler.com)